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Besvarelse af spørgsmål nr. 1419 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1419 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 26. august 2024. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD). 
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Spørgsmål nr. 1419 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren i forlængelse af samråd den 15. august 2024 om 
opbevaring af sms-beskeder bekræfte, at Justitsministeriet ikke 
har været i dialog med Folketingets Ombudsmand i forbindelse 
med udformning af retningslinjerne om opbevaring af sms-
beskeder, herunder hvorfor ministeriet ikke har fundet det 
relevant at gøre brug af Folketingets Ombudsmands viden om 
offentlig forvaltning i denne sammenhæng?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet har ikke været i dialog med Folketingets 
Ombudsmand i forbindelse med udarbejdelsen af retningslinjerne, 
hvilket tilsvarende gjorde sig gældende for de foreløbige 
retningslinjer samt for retningslinjerne vedrørende slettedes e-mails 
mv. Det bemærkes i den forbindelse, at retningslinjerne vedrører 
opbevaring af også ikke-journaliseringspligtige sms’er og e-mails. 
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